

مدينة مصر، من خلال شركتها التابعة "مدينة مصر للتشطيبات"، و seven للتمويل الاستهلاكي تطلقان شراكة استراتيجية لتقديم منظومة تمويلية مرنة للتشطيبات لعمالها

وتهدف هذه الشراكة إلى تقديم نموذج متكامل يُمكن العملاء من تشطيب وتجديد وحداتهم السكنية عبر حلول تمويلية لمدة تصل إلى 5 سنوات

القاهرة في 15 فبراير 2026 – في خطوة تعكس التزامها بتطوير حلول مبتكرة للقطاع العقاري تتجاوز المفهوم التقليدي للتطوير العقاري، أعلنت شركة مدينة مصر (كود البورصة المصرية MASR.CA)، عن توقيع شراكة استراتيجية من خلال شركتها التابعة "مدينة مصر للتشطيبات" مع شركة seven للتمويل الاستهلاكي، إحدى شركات مجموعة بلتون القابضة. وتهدف هذه الشراكة إلى تقديم نموذج متكامل يُمكن العملاء من الوصول إلى أرقى مستويات التشطيب والتجديد لوحدهم السكنية عبر حلول تمويلية مرنة ومبتكرة بفترات سداد تصل إلى خمس سنوات، بما يعزز القيمة طويلة المدى لمشروعاتها ومجتمعاتها العمرانية.

وتأتي هذه الشراكة لتعكس استراتيجية مدينة مصر ورؤيتها في بناء منظومة عمل متكاملة في القطاع العقاري قائمة على "الأدزع المتخصصة" والشراكات النوعية، حيث تتولى "مدينة مصر للتشطيبات" الجانب التنفيذي والفني وفق أعلى معايير الجودة، فيما توفر شركة seven الغطاء التمويلي الذي يتيح للعملاء إدارة التزاماتهم المالية بذكاء ومرونة. ويجسد هذا التعاون التزام مدينة مصر بتقديم حلول متكاملة ترتقي بتجربة العملاء وتلبي تطلعاتهم، من خلال التعامل مع مرحلة التشطيب كجزء أساسي من التجربة السكنية، بما يضمن مستوى أعلى من الراحة والمرونة والمواومة مع احتياجات أنماط الحياة المختلفة.

وتعليقاً على هذه الشراكة، صرّح المهندس عبد الله سلام، الرئيس التنفيذي والعضو المنتدب لشركة مدينة مصر، قائلاً: "نؤمن في مدينة مصر بأن الابتكار في القطاع العقاري هو نهج مستدام يمتد عبر مختلف مراحل التجربة السكنية، ولا يقتصر على مرحلة تسليم الوحدات فقط. وتمثل شراكتنا مع seven، من خلال ذراعنا المتخصصة "مدينة مصر للتشطيبات"، خطوة محورية في رؤيتنا لتقديم تجربة سكنية متكاملة، حيث نعمل على ربط جودة التنفيذ بمرونة الحلول المالية، بما يبسط رحلة تجهيز المنزل ويجعلها أكثر سلاسة ووضوحاً للعملاء. ومن خلال منظومة من الأدزع المتخصصة والشركاء الاستراتيجيين الذين يشاركوننا نفس الالتزام بالتميز، نحرص على تقديم قيمة مضافة حقيقية لعمالنا، وتعزيز جودة الحياة داخل مجتمعاتنا العمرانية".

تتميز شركة seven بخبرتها في تقديم حلول تمويل استهلاكي مبتكرة تُمكن العملاء من إدارة تكاليف التشطيب والتجديد بمرونة ودون أعباء مالية. ومن خلال هذه الشراكة، يستفيد مالكو الوحدات في مدينة مصر من خيارات تمويل تنافسية مدعومة بإجراءات رقمية سريعة، بما يضمن انتقالاً سلساً إلى منازلهم الجديدة ويعزز تجربة التملك منذ اليوم الأول.

من جانبه، قال المهندس عمر الفقي، الرئيس التنفيذي لشركة seven للتمويل الاستهلاكي: "تعكس هذه الشراكة مع مدينة مصر من خلال ذراعها "مدينة مصر للتشطيبات" التزامنا المشترك بتمكين مالكي الوحدات السكنية من خلال تقديم حلول تمويلية مرنة ومبتكرة تُخفف الأعباء المالية المرتبطة بأعمال التشطيب والتجديد. ومن خلال هذا التعاون، نتيح للعملاء خطط تمويل مصممة خصيصاً تُمكنهم من استكمال تجهيز منازلهم بأعلى معايير الجودة دون ضغوط السداد المسبق. فخورون بدعم رؤية مدينة مصر في تقديم تجربة سكنية متميزة، مدعومة بالمنصة الرقمية المتطورة لـ seven، وسرعة إجراءات الموافقة، وشبكة واسعة من الشركاء الموثوقين، بما يدعم استراتيجيتنا للتوسع في السوق المصري وتقديم قيمة حقيقية لعمالنا".

من جانبها، قالت نهاد سوسة، الرئيس التنفيذي لشركة مدينة مصر للتشطيبات: "تعكس هذه الشراكة رؤيتنا في التعامل مع التشطيب باعتباره امتداداً مباشراً لجودة الحياة اليومية، وليس مجرد مرحلة تنفيذية. فمن خلال هذا التعاون مع seven، نُقدّم لعمالنا حلولاً متكاملة تجمع بين جودة التصميم ودقة التنفيذ ومرونة التمويل، بما يتيح لهم حرية أكبر في تصميم منازلهم وفق أعلى المعايير، ويمنحهم تجربة أكثر سلاسة ووضوحاً. ونحرص عبر مدينة مصر لحلول التشطيبات على تبسيط رحلة تجهيز المنزل، وتخفيف الأعباء المالية والإجرائية عن العملاء، بما يعزز ثقتهم في قراراتهم ويضمن لهم قيمة طويلة المدى وتجربة سكنية تعكس تطلعاتهم وأنماط حياتهم".

تواصل شركة seven تميّزها بخبرتها في تقديم حلول تمويل استهلاكي مبتكرة تُمكن العملاء من إدارة احتياجاتهم التمويلية بأسلوب مرن ومنظم، بما يمنحهم القدرة على التخطيط لتجهيز منازلهم المستقبلية واستكمالها بثقة ودون أعباء مالية.

تُعد مدينة مصر لحلول التشطيبات هي الذراع المتخصصة لـ مدينة مصر لتقديم تجربة سكنية متكاملة، عبر باقات تشطيب فاخرة تُبسط رحلة تجهيز المنزل وتضمن أعلى معايير الجودة من التصميم حتى التسليم. وتأتي هذه الخدمة كجزء من منظومة مدينة مصر في مشروعاتها في تاج سيتي وسراي والمشروعات الجديدة مثل بتر فلاي، بما يضع العميل في قلب التجربة ويعزز جودة الحياة والقيمة طويلة المدى للسكن.

—نهاية البيان—

عن مدينة مصر:

شركة مدينة مصر هي إحدى الشركات الرائدة في مجال التطوير العمراني في مصر، حيث تأسست عام 1959، ومنذ ذلك الحين أسهمت بشكل فعال في إعادة تشكيل ملامح المشهد الحضري لمدينة القاهرة ومناطق أخرى في مختلف أنحاء البلاد. تنطلق الشركة في مسيرتها من التزام راسخ بالنمو المستدام، والابتكار، وتعزيز جودة الحياة داخل المجتمعات التي تطورها.

تشتهر شركة مدينة مصر بتقديم مشروعات سكنية وتجارية ومتعددة الاستخدامات تتميز بتكاملها وتصاميمها المستقبلية، حيث تُعد مشروعاتها البارزة مثل تاج سيتي وسراي نموذجاً لرؤيتها في بناء مجتمعات عصرية شاملة، تركز على سهولة الوصول، وجودة الحياة، والاستدامة طويلة المدى.

تمتلك الشركة محفظة أراضٍ استراتيجية تبلغ مساحتها **12.8 مليون متر مربع**، مما يمنحها قاعدة قوية لتنفيذ خططها التوسعية على المدى الطويل، ويُعزز قدرتها على تلبية احتياجات السوق المتجددة والمتطورة.

وتسترد شركة مدينة مصر في جميع أعمالها ببيان غايتها الطموح: **قيادة النمو في مصر من خلال تطوير مجتمعات مستدامة**. ومن هذا المنطلق، تواصل الشركة توسيع نطاق أعمالها على مستوى الجمهورية، مستفيدة من خبرتها العميقة في السوق، وشراكاتها المؤسسية الفاعلة، ونهجها القائم على التركيز على العملاء، لتقديم تجارب حضرية متميزة تُسهم في الارتقاء بجودة الحياة وتحقيق التنمية الاقتصادية والاجتماعية المستدامة.

للمزيد من المعلومات، يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني:

www.madinetmasr.com

نبذة عن seven:

تُعد شركة seven واحدة من أبرز شركات التمويل الاستهلاكي في مصر، وهي شركة تابعة لشركة بلتون القابضة (BTFH). وتخضع الشركة لرقابة الهيئة العامة للرقابة المالية (FRA) بموجب الترخيص رقم 6 لسنة 2020، وتقدم حلولاً تمويلية ذكية ومبتكرة تُمكن العملاء من شراء مجموعة متنوعة من السلع والخدمات من خلال خيارات تمويل مرنة ومصممة وفقاً لاحتياجاتهم.

وترتكز استراتيجية seven على شبكة واسعة من الشراكات مع كبرى العلامات التجارية والمؤسسات الرائدة في مختلف القطاعات، بما في ذلك التشطيبات، والأثاث، والأجهزة المنزلية، والتعليم، والسيارات، والإلكترونيات، وغيرها. وتعكس عروض الشركة نمط حياة عصرياً يستجيب لاحتياجات العملاء الباحثين عن الراحة والمرونة دون أعباء مالية مسبقة، وذلك في إطار أحكام قانون التمويل الاستهلاكي رقم 18 لسنة 2020.

وبالاعتماد على منصة رقمية متطورة، وإجراءات موافقة سريعة، وخدمة عملاء احترافية، تضمن seven تجربة سلسلة وشفافة في جميع مراحل الشراء والتمويل، ما يعزز مكانتها كشريك مالي موثوق يُمكن العملاء من الارتقاء بجودة حياتهم، ويُرسخ دور التمويل الاستهلاكي كأحد المحركات الرئيسية للنمو والتنمية في السوق المصري.



Madinet Masr, through its subsidiary “Madinet Masr Finishing Solutions”, and seven Partner to Redefine Home Finishing Through Flexible Financing Solutions to Their Clients

This partnership aims to offer an integrated model that enables customers to finish and renovate their residential units through financing solutions with tenors of up to 5 years

Cairo, 15 February 2026 – Madinet Masr (EGX code: MASR.CA), has announced a strategic partnership, through its subsidiary “Madinet Masr Finishing Solutions”, with seven for Consumer Finance, a subsidiary of Beltone Holding, marking a new step in the company’s vision to deliver a fully integrated real estate experience that goes beyond traditional urban development. The partnership introduces an integrated model that combines high-quality finishing and renovation services with flexible, innovative financing solutions with repayment periods of up to five years, enabling homeowners to complete and customize their residences without upfront financial pressure, while enhancing the long-term value of Madinet Masr’s communities.

Aligned with Madinet Masr’s strategy and its vision of building an integrated real estate ecosystem through specialized verticals and strategic partnerships, “Madinet Masr Finishing Solutions” will lead execution and technical delivery to the highest quality standards, while seven provides tailored financing solutions that allow customers to manage costs with greater flexibility and clarity. The collaboration underscores Madinet Masr’s commitment to delivering holistic solutions that elevate the customer experience and meet evolving lifestyle expectations, by positioning finishing as a core component of the residential journey, ensuring greater comfort, flexibility, and alignment with diverse lifestyles.

Commenting on the partnership, Eng. Abdallah Sallam, President and CEO of Madinet Masr, said: “At Madinet Masr, we believe that innovation in real estate is a sustainable approach that spans all stages of the residential journey, rather than being limited to unit delivery alone. Our partnership with seven, through our specialized arm “Madinet Masr Finishing Solutions”, represents a pivotal step in our vision to deliver a fully integrated living experience. By linking execution excellence with flexible financial solutions, we simplify the home-finishing journey and make it more seamless and transparent for our customers. Through a network of specialized verticals and strategic partners who share our commitment to excellence, we continue to deliver meaningful added value to our clients and enhance quality of life across our communities.”

Through seven’s expertise in consumer finance, homeowners will be able to finance their unit finishing and renovation works rather than paying the full amount upfront, ensuring premium finishing quality aligned with their individual preferences. This reflects Madinet Masr’s commitment to delivering an innovative and seamless residential experience, while easing the financial burden on the homeowners from day one.

From his side, Eng. Omar El-Feky, CEO of seven, said: “This partnership with Madinet Masr Finishing Solutions reflects our shared commitment to empowering homeowners by offering flexible and innovative financing solutions that ease the financial burden of unit finishing and renovation. Through this collaboration, we are providing customers with seamless access to tailored financing plans that enable them to complete their homes to the highest standards without upfront pressure. We are proud to support Madinet Masr’s

vision of delivering a premium residential experience, backed by seven's advanced digital platform, fast approval processes, and extensive network of trusted partners. This partnership builds on our ongoing success and supports our strategy to expand our footprint in the Egyptian market while delivering greater value and convenience to our customers. seven continues to stand out through its expertise in delivering innovative consumer finance solutions that allow customers to manage finishing and renovation costs flexibly and without financial strain. Through this partnership, Madinet Masr homeowners will benefit from competitive financing options supported by fast, digital processes—ensuring a smooth transition into their new homes and an enhanced homeownership experience from day one”

Nihad Sousa, CEO of Madinet Masr Finishing Solutions, added: “This partnership reflects our vision of viewing finishing as a direct extension of everyday quality of life, rather than a purely executional phase. Through our collaboration with seven, we offer customers integrated solutions that combine design excellence, execution precision, and financing flexibility, granting them greater freedom to customize their homes to the highest standards, while enjoying a clearer and more seamless experience. At “Madinet Masr Finishing Solutions”, we are committed to simplifying the home-finishing journey and reducing both financial and procedural burdens, empowering homeowners to make confident decisions and ensuring long-term value and a living experience that truly reflects their aspirations and lifestyles.”

seven continues to stand out through its expertise in delivering innovative consumer finance solutions that enable customers to manage their financing needs in a flexible and organized manner, empowering them to plan and complete their future homes with confidence and without financial strain.

As a specialized arm, “Madinet Masr Finishing Solutions” plays a central role in Madinet Masr’s broader ecosystem, offering premium finishing packages across developments such as Taj City, Sarai, and new projects including Butterfly, reinforcing the company’s customer-centric approach and focus on long-term residential value.

-END-

About Madinet Masr

Madinet Masr is one of Egypt’s leading urban development companies, with a legacy that dates back to 1959. With a commitment to sustainable growth, innovation, and community enrichment, Madinet Masr has played a pivotal role in shaping the urban landscape of Cairo and beyond.

The company is renowned for developing landmark residential, commercial, and mixed-use projects that integrate quality living with forward-thinking design. Flagship developments such as **Taj City** and **Sarai** reflect Madinet Masr’s vision of building inclusive, future-ready communities that prioritize livability, accessibility, and long-term value.

Madinet Masr boasts a robust landbank of **12.8 million square meters**, enabling long-term development plans and a strong pipeline of future projects. This strategic asset base underscores the company’s capacity to sustain growth and respond to evolving market demands.

Guided by its purpose — **to drive growth in Egypt by developing sustainable communities** — Madinet Masr is actively expanding its footprint across the country. The company leverages its deep market expertise, strategic partnerships, and customer-centric approach to deliver projects that enhance quality of life and foster long-term economic and social prosperity.

For more information, please visit: www.madinetmasr.com

About seven:

seven is a leading consumer finance company in Egypt, operating under Beltone Holding (BTFH). Regulated by the Financial Regulatory Authority (FRA) under license number 6 of 2020, the company offers smart, innovative financing solutions that enable customers to purchase a wide range of goods and services through flexible financing options tailored to their needs.

seven's strategy is anchored in a wide network of partnerships with leading brands and institutions across sectors, including finishing, furniture, home appliances, education, automotive, electronics, and more. Its offerings reflect a modern lifestyle designed to meet the needs of customers seeking comfort and convenience without upfront financial burdens. These partnerships operate in line with Consumer Finance Law No. 18 of 2020 and regulations.

Backed by an advanced digital platform, fast approval processes, and professional customer service, seven ensures a smooth and transparent experience across all stages of purchase and financing. This approach positions seven as a trusted financial partner that empowers customers to elevate their quality of life and reinforces the role of consumer finance as a key driver of growth and development in the Egyptian market

